
 

MÖTESANTECKNINGAR STYRELSEMÖTE 
  

Datum:  2025-03-17 

 

Närvarande: Ordförande 

 Vice Ordförande 

 Sekreterare 

 Kassör 

 Ledamot Cross  

 Ledamot Enduro 

 Ledamot Ungdom 

Suppleant Aquabike 

 

Frånvarande:   

 

Område Anteckningar 

Ekonomi Ekonomistatus 

▪ 132388 kr  

 

Information Bolaget 

Motorsportsarenan 

• Ingen information 

Information från 

Sektionerna 

• Vi beslutar att 5000 kr är fritt att nyttja per sektion, men ska informeras till 

kassör när något köps in.  

Utöver detta ska det tas upp av crossansvarig (bränsle och reparationer ingår 

inte i dessa.) Kostnader utöver ska tas upp på styrelsemöte.  

 

• Cross 

Crossansvarig har skrivit ner ansvarsroller och beskrivning för dessa. Rollerna är 

Crossansvarig, banansvarig, bangrupp, tävlingsansvarig och maskinansvarig.   

Önskemål om att vi går ingeom dessa i styrelsen och vilka befogenheter 

respektive roll har.  

 

• Enduro 

Ansvarig för Endurosektionen har idéer på att ha en bangrupp som ansvarar för 

skötseln av endurospåren. Vi diskuterar vad som gäller bansträckningen utanför 

vallen mot 44:an, samt fler ställen. Fler diskussioner med kommunen behövs för 

att klargöra avtal.  

 

• Ungdom 

Ansvarig för Ungdomssektionen har inget att tillägga, då säsongen inte är igång 

än. Medlemsmöte för Grupperna på tisdagar och barn och ungdomsgruppen 

hålls för föräldrar och förare i v.12.  

 

• Aquabike 



 

Ansvarig för Aquabike har inget utöver att ta upp. Sekreteraren hjälper Kassören 

att se vilka medlemsavgifter som gått in för Aquabike då en del ska gå LMCK och 

en del ska gå till sektionen.  

Planerar på en prova på dag den 12 juni från kl. 17.00 

Information från 

Medlemsansvarig 

• Antal fakturor 107 avslutade, 148 väntande, 1 åtgärd krävs 

• Antal medlemmar – totalt 321 st varav 133 betalande. 

• LOK-stöd ska rapporteras in februari och augusti. Vem tar ansvar för detta? 

•  

Årshjul • Har styrelsen ett årshjul att följa? 

Mail ordförande Mailkorg  

▪ Lidköpings kommun föreningsträff  

Lidköping, De la Gardiegymnasiet, A-hus torget 19 mars 18-20 

 

▪ Sisu föreningsträff 

Vara den 5 april, förmiddag 

Valbara fokusområden som ledarskap, lära sig söka stöd och bidrag samt 

antidoping 

 

Medlemsfrågor Medlemsmöte 

▪ Medlemsmöte har tidigare år hållts en gång i månaden för alla medlemmar, 

gruppen upplevde dessa möten som svagt intresse.  

Styrelsen beslutar att vi kommer ha ett större medlemsmöte i höst. Övrigt hålls 

medlemsmöten i respektive sektion när det behövs. Information till styrelsen 

sker under respektive sektions informationspunkt.  

Markområde Området utanför vallen 

▪ Punkten tas upp och hanteras under Endurosektionens punkt.  

 

Lokaler ▪ Närvarolista i Kiosken, bör uppdateras med rätt kontaktpersoner och priser. 

Sekreteraren gör om dessa och publicerar dem på laget.se samt lägger ut nya 

lappar i kiosken 

• Lås till grinden. Vilka bör ha åtkomst och är det några som ska plockas bort? 

Ordförande uppdaterar vilka som ska få tillgång till grinden. 

• Nycklar till klubblokal/kiosk. Finns det nycklar ute som borde lämnas in. Någon 

ny i styrelsen som behöver ta över nycklar? Ordförande tar in nycklar från 

tidigare medlemmar. 

• Lista på CirkelK, bör den uppdateras med rätt kontaktpersoner. Punkten 

hanteras nästa möte.  

 

Maskiner/Utrustningar Grållen (Punkt behandlades ej) 

Elektrisk cross (Punkt behandlades ej) 

4-hjuling (Punkt behandlades ej) 

Lastmaskin (Punkt behandlades ej) 

Tidtagningsutrustning (Punkt behandlades ej) 

Jetski (Punkt behandlades ej) 



 

 

Styrelsen beslutar att punkten tas bort från agendan och läggs till i respektive 

sektions punkt om något behöver lyftas.  

 

Träningsverksamhet Medlemsträning (Punkt behandlades ej) 

▪  

Tävlingar Serielaget (Punkt behandlades ej) 

Event ▪ Prova på Jetski 12 juni, Se information under sektionens punkt. Information 

skickas ut till medlemmarna.  

▪ MC konsult erbjuder prova på Triumph planerat till 4 maj. Information skickas ut 

till medlemmarna.  

▪ Medlemsträning tillsammans med Uddevalla MK den 12-13 juli i Lidköping. Mer 

information skickas ut lite längre fram. 

 

Sammhällstjänstare Information från ansvarig för Samhällstjänst 

• Önskar få vilka tider vi ska ha öppet så han kan boka in personal från 

samhällstjänst. Sekreteraren förser ansvarig med detta. 

Utbildningar Barnledare – Tilltänkt ledare för gruppen Knattar Skoj på hoj behöver gå utbildning. 

Ungdomsansvarig kollar upp detta med tilltänkt ledare.  

Tävlingsledare – Vi skickar ut frågan till medlemmarna om att gå utbildning för 

tävlingsledare.  

Före utskicka kolla upp vilka förkunskaper som krävs. Till 

exempelfunktionärsutbildning.  

Sponsring • Sponsorer - Vi har avtal med nuvarande sponsorer 2025.  

• Ansvarig för sponsorer – Crossansvarig 

• Ska vi beställa nya klubbkläder med sponsorer på? Idag är det väldigt olika vilken 

klubbtröja vi har till serielaget. Vi gör en inventerin av vad som finns i lager av nu 

gällande tröjor.  

Vi beslutar att vi går vidare med frågan och vill ha ett förslag på tänkt tröja som 

man kan börja köpa av i år.  

Crossansvarig ansvarar för att det blir gjort.  

• Profilkläder – Handlas hos Rydéns.  

Bidrag • Information om bidrag som ska sökas.  

Vi ber Jonbjörn komma med på nästa styrelsemöte och informera om det tänkta 

Kioskbygget.  

Laget.se/ 

Sociala medier 

• Autosvar är uppdaterat på messenger som är kopplat till Facebook 

Hej, tack för att du kontaktat oss. 

Denna kanal är för tillfället obevakad.  

Så fort vi öppnar kommer vi publicerar det i våra sociala medier och på hemsidan 

laget.se/LidkopingsMCK 

För övriga frågor, vänligen mail till ordforande@lidkopingsmck.se 

• Styrelsen tycker formuleringen är bra och vi låter den vara kvar 

• Ordförande försöker ta reda på hur fler kan bli ansvariga för Facebook 



 

• Den som vill kan bli pulicerare för Instagram, meddela sekreteraren så fixar hon 

inlogg.   

Kommun Inga punkter behandlades 

 

Svemo Miljöansvarig utsedd på årsmötet 

▪ Till nästa möte kommer Miljöansvarig lämna förslag och pris på hur sopor ska 

hanteras/sorteras samt hämtning av dessa. 

Riksidrottförbundet Inga punkter behandlades 

Övrigt ▪ Konstituerande styrelsemöte är genomfört. Kassör tar dokumentationen till 

banken.  

▪ Diskuskion kring avgiften 500 kr per delatagare som ska gå till 

ungdomsgrupperna.  

Beslut: Vi tar inte ut den avgiften i år. Styrelsen diskuterar fram en plan till nästa 

årsmöte. Förslaget bör vara klart innan sommaruppehållet.  

▪ Crossansvarig tar fram förslag på gemensam lagringsplats för dokumentation.  

Nästa möte Onsdag 16 april kl. 17.00.  

 

 


